
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS SvF UNIZA v akad. r. 2024/2025, ktoré sa konalo 

vo štvrtok 07.05.2025 o 8:30 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (15 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 

osemnástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka AS otvorila zasadnutie 

a navrhla nasledujúci program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Schválenie overovateľov zápisu 
3. Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na rok 

2025 
4. Návrh na schválenie Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2025 
5. Návrh Dodatku č.6 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline 
6. Návrh na schválenie Správy o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2024 
7. Rôzne 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. Filipa Gagu, PhD. a sl. 

Dominiku Kyselicovú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 Ing. Filip Gago, PhD. ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Dominika Kyselicová ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 3) Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na 

rok 2025 

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil prítomných 

s predkladaným dokumentom. Dekan informoval o spôsobe rozpočítania financií získaných na 

základe koeficientu VER na jednotlivé katedry a to zohľadnením podielu pracovísk vo 

výskumnej činnosti za 6 rokov. Výkony v pedagogickej činnosti sú priemerované za 2 

akademické roky, publikačná činnosť a projekty. Predsedníčka poďakovala p. Dekanovi za 

oboznámenie s metodikou a otvorila diskusiu. 

Ing. Dobeš sa spýtal prečo sa výkony pedagogickej činnosti priemerujú za 2 roky a výkony VVČ 

za 6 rokov? Dekan vysvetlil, že pedagogika sa priemeruje iba 2 rokmi pretože rýchlejšie reaguje 

na zmeny v efektivite výučby. 



doc. Papánová uviedla, že projekty v spolupráci s praxou významne deformujú VVČ. Dekan 

súhlasil a uviedol diametrálne príklady na SAV a na univerzitách v USA. doc. Papánová 

poukázala na projekty, ktoré nie sú výskumnými projektami, ale vyhodnocujú sa ako 

výskumné, na čo zareagoval p. dekan, že takéto projekty sa v metodike uvádzajú ako 

nevýskumné projekty. Ďalej doplnil informácie o neakceptovaní pripomienky rektora UNIZA 

k váhe koeficientu VER na rektorskej konferencii. 

Ing. Šedivý doplnil, že metodika delenia dotácii na vysoké školy sa každoročne mení a upravuje 

ministerstvom školstva a doplnil, že 2 roky sú nastavené podľa štátneho rozpočtu a 6 rokov je 

podľa koeficientu VER, kde nevieme určiť ako dopadol VER na jednotlivých katedrách. 

Predsedníčka AS SvF ukončila diskusiu a skonštatovala, že AS SvF prerokoval Metodiku rozpisu 

dotácie zo štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na rok 2025. 

AD 4) Návrh na schválenie Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 

2025 

Rozpočet SvF UNIZA na rok 2025 predkladá na schválenie dekan fakulty. Predsedníčka AS SvF 

vyzvala p. dekana, ktorý oboznámil prítomných senátorov s rozpočtom SvF na rok 2025. Dekan 

poukázal na finálne delenie dotácie pre fakultu v rámci univerzity, porovnal dotáciu za 

pedagogickú činnosť s prihliadnutím na predchádzajúce roky, poukázal na nové dotačné 

schémy ako výkonnostné zmluvy a špeciálne prvky, ktoré vykrývajú predchádzajúce straty. 

Vyzdvihol, že v niektorých aktivitách prepočítaných na jedného tvorivého pracovníka sme prvý 

na univerzite. Informoval o zostatkoch na niektorých katedrách potvrdzujúcich zodpovedné 

hospodárenie za minulý rok. Plánované finančné výdavky na budúci rok zahrňujú rozvoj, 

funkčné miesta a ostatné potreby fakulty. Dekan informoval o podpore nových projektov MVP 

a VP s predpokladom do budúcnosti použiť zostatok na financovanie nových doktorandov. 

Informoval že by sa mali prijať 6 noví doktorandi, optimálny počet by mal byť 10, ale na to nie 

sú zdroje. Tiež upozornil na lepšie vedenie od školiteľov a lepšie publikovanie doktorandov.  

Náš časopis napreduje, je samofinancovaný a získava každým rokom lepšie hodnotenia. Mali 

by sme ho podporovať vhodnými citáciami prirodzeným spôsobom.  

Dekan následne vysvetlil delenie dotácie na katedry, jednotlivé číselné hodnoty a koeficienty 

- stavy učiteľov na katedrách, priemerný výkon pracoviska za 6 rokov, ktorý nahrádza 

koeficient VER,  pedagogické výkony podľa výstupov z CIKT, počty absolventov a ich 

koeficienty, výkon na prepočítaných študentov (bez násobenia hodín prednášok počtom 

študentov).  

V rámci prepočtu za publikačnú činnosť, zdrojové tabuľky už zohľadňujú jednotlivé podiely 

autorov pracovísk, započítavajú sa patenty.  

V rámci prepočtu za VVČ, sú projekty delené do troch skupín T1 – VEGA, KEGA a APVV; T2 – 

výskumné projekty od iných subjektov (mimo štátnej/verejnej správy); T3 – zahraničné 

projekty.  

V tejto súvislosti dekan vyzdvihol zvýšený počet projektov podaných z fakulty v rámci 

grantovej schémy KEGA.  



Na záver dekan predstavil finálne delenie dotácie na katedry podľa odporúčania kolégia 

dekana (Variant 1). 

Predseda Hospodárskej komisie Ing. Šedivý  v stanovisku HK zhodnotil návrh rozpočtu SvF, bez 

zásadných pripomienok s doplňujúcimi otázkami k systému financovania doktorandov z MVP 

a VP projektov, resp. šetrenia financií po zanechaní doktorandského štúdia. Dekan 

odpovedal, že aktuálne sú touto formou platení 2 doktorandi. Ďalej bola položená otázka 

k zostatkom refundačných projektov a potreby vyčerpať zostatky (aj na odmeny) do 

stanoveného termínu udržateľnosti projektu. Dekan odpovedal, že na úrovni kolégia rektora 

bol prerokovaný Fond okamžitých odmien a tým bola vyriešená táto požiadavka. 

Ďalšia otázka smerovala k položke plánovaných potrieb - odmeny zamestnancov za publikačnú 

činnosť, či má fakulta usmernenie pre určenie odmeny. Dekan odpovedá, že odmeny za 

publikácie sú hradené z fondu rektora. Tieto prostriedky sú v rozpočte fakulty plánované pre 

prípad, že by rektor nevyplácal tieto odmeny (teda ako rezerva). 

Doc. Papánová upozornila na rozdielnosť koeficientov pre jednotlivé stupne štúdia uvedené 

v tabuľke pedagogika a v schválenej metodike. Dekan následne zosúladil koeficienty.  

Ing. Bulko upozornil na nezrovnalosti pri prepočítavaní absolventov pre jednotlivé pracoviská 

fakulty v tabuľke počty absolventov (katedra KSMAM má koeficient 12 a ostatné katedry 

koeficient 0). Dekan následne prepočítal hodnoty, bez výraznej zmeny vo výsledku pre 

katedry. Ďalej upozornil, že motivačné štipendiá nie sú započítané v celkových zdrojoch. 

Odpovedala tajomníčka Ing. Kaisová, ktorá vysvetlila, že motivačné štipendiá sú účelovo 

viazané a nemôže sa s nimi uvažovať pre potreby fakulty. 

Ďalšia otázka Ing. Bulka smerovala k valorizácii platov plánovanej od septembra. Dekan 

odpovedal, že tieto prostriedky nie sú plánované v rozpočte, mali by prísť ako dodatočné 

zdroje z ministerstva školstva.  

Po ukončení diskusie, predsedníčka dala hlasovať o schválení Rozpočtu Stavebnej fakulty na 

rok 2025. 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 5) Návrh Dodatku č.6 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline 

Navrhované zmeny organizačnej štruktúry SvF uvedené v Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 

predstavil dekan SvF. Objasnil dôvody zníženia počtu odborných asistentov na jednotlivých 

katedrách 2xKSKM, 1xKCEI, 1xKTMS, zvýšenie počtu profesorov na katedre pozemného 

staviteľstva a urbanizmu a zvýšenie počtu výskumných pracovníkov o jedno miesto na katedre 

stavebnej mechaniky a aplikovanej matematiky. 

V diskusii k bodu Ing. Gago upozornil na neobsadené miesto na KGd po odchode Ing. Sásika. 

Dekan doplnil, že na uvedené miesto prebieha výberové konanie. 



Do diskusie sa zapojil prof. Koteš s plánom katedry KSKM prijať nového zamestnanca/post 

doktoranda. Dekan odpovedal, že ak takáto požiadavky príde, bude sa operatívne riešiť 

s prípadným hlasovaním Per Rollam. 

Prof. Decký doplnil, že nie je potrebné rušiť miesto v organizačnej štruktúre na KSKM, pretože 

sa vyžadujú od uchádzača špeciálne zručnosti. 

Ing. Bulko poukázal na malé počty zamestnancov na niektorých katedrách (4 – 5 ľudia) 

a doplnil príklad Prírodovedeckej fakulty UK, ktorá má stanované minimálne počty (7 ľudia). 

Dekan odpovedal, že vzhľadom na efektivitu riadenia sa fakulta do budúcna nevyhne 

zlučovaniu katedier. 

Ing. Šedivý požiadal dekana o bližšie vysvetlenie potreby nového miesta profesora na KPSU. 

Dekan informoval, že sa uvažuje s profesorom z TUZVO z drevárskej fakulty pre št. program PS 

so zameraním drevostavby. 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 6) Návrh na schválenie Správy o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2024 

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý predkladá správu a po krátkom úvode 

odovzdal slovo tajomníčke fakulty, Ing. Renáte Kaisovej, ktorá oboznámila členov senátu 

s obsahom Správy o hospodárení fakulty. 

 V tabuľkovom prehľade ujasnila stav v oblasti získavania zdrojov za pedagogickú a 

výskumnú činnosť. 

 Uviedla dotácie z grantových schém UNIZA, APVV, VEGA, KEGA. 

 Spomenula ďalšie nedotačné zdroje na prvku vzdelávanie (školné, poplatky za 

nadštandardnú dĺžku vzdelávania, dary a pod.) 

 Uviedla ďalší zdroj príjmu fakulty podnikateľskú činnosť, ktorá generuje významné 

finančné prostriedky pre chod fakulty a porovnala stav účtu za jednotlivé roky. 

 Porovnala plán Výnosov a nákladov na rok 2024 so skutočnými hodnotami za rok 2024.  

 Celkový výsledok hospodárenia fakulty za rok 2024 je zisk cca 480tisíc euro.  

Predsedníčka AS SvF vyzvala predsedu Hospodárskej komisie Ing. Šedivého o stanovisko 

k predloženej Správe o hospodárení. Predseda HK odporučil senátu schváliť Správu 

o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2024. 

Odchod člena senátu. 

V diskusii k správe neboli zásadné pripomienky a predsedníčka AS SvF dala hlasovať 

o schválení Správy o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2024. 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

AD 7) Rôzne 

V rôznom predsedníčka AS požiadala predsedu LK Ing. Gaga o stanovisko ohľadom zmeny 

štatútu fakulty v súvislosti so zmenou zákona o vysokých školách a štatútu univerzity. Zatiaľ sa 



čaká na potvrdenie zmeny štatútu UNIZA ministerstvom a  následne LK spracuje potrebné 

úpravy. 

Sl. Kyselicová informovala o požiadavke pre študentov 3.ročníka bc. štúdia programu Pozemné 

staviteľstvo pre výber témy záverečnej práce len na katedre KPSU. Dekan odpovedal, že otvorí 

diskusiu na KPSU o otvorenosti riešenia záverečných prác aj na iných katedrách a pripomenul 

dôležitosť vedenia záverečných prác pre kariérny rast aj na iných pracoviskách. Predsedníčka 

doc. Remišová požiadala dekana, aby prebehla diskusia do dvoch týždňov s ohľadom na 

termíny prihlasovania sa na záverečné práce.  

Vrchovský informuje, že je v kontakte s ministerstvom školstva aj s ministerstvom dopravy 

ohľadom motivačným štipendiám IKDS, kde sa domnieva, že študenti železničného staviteľstva 

by mali mať nárok na motivačné štipendiá. Podmienky sú nejasné a na ministerstvách nevedia 

s istotou, či aj študijný program železničné staviteľstvo spadá pod študijný program zameraný 

na kľúčové oblasti dopravy, kam patrí aj železničná doprava. 

Bc. Miškovčíková otvorila problém, že na inžinierskom štúdiu sú študenti bez absolvovania 

stavebných predmetov. Dekan odpovedal o možnosti štúdia pre študentov z príbuzných 

odborov, pokiaľ splnia kritéria na prijatie, pričom rozhoduje garant študijného programu.  

Predsedníčka senátu poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí.  

 

V Žiline 7.5.2025 

 

Prílohy 

Prezenčná listina 

 

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. .............................. 

 

Overovatelia: Ing. Filip Gago, PhD. .............................. 

 Dominika Kyselicová .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


